

Why choose the CBP:

- The CBP is taught in English and Chinese and promotes academic bilingualism and biliteracy proficiency.
- Each homeroom teacher is skilled in the delivery of inquiry-focused lessons as part of the International Baccalaureate Primary Years Programme. The specialist subjects of Music, Visual Arts, and Physical Education are delivered in English.
- Our Mandarin-speaking specialist teachers work closely with homeroom teachers to deliver both units of inquiry with a Science and Social Studies focus as well as Mandarin language and literature.
- Students in the CBP will spend 40% of their instruction time in Mandarin while the other 60% will be in English.
- Under the PYP Framework, Chinese language & Literature will follow the national curriculum and uses the same textbooks that are used in Chinese public schools.



The Chinese Bilingual Programme is open in the 2022-2023 school year in Grade 1 to Grade 5.



为什么选择SIS中文双语项目:

- SIS中文双语项目主要以中文和英文教学,旨在提升学生的多语言学术能力以及熟练运用中英文读写的能力。
- 每个班级会配备富有PYP经验的班主任老师,与中文老师一起合作教授科学探索单元和社会学科以及中文语言和文学的学习。
- 我们的专业科目,如音乐,视觉艺术,社交和体育会主要由英语教学。
- SIS中文双语项目是基于学生的个性化需求和学校的特色教学环境精心设计而成,课程以40%的中文辅导时间和60%英文学习时间组成,为学生营造沉浸式的双语学习体验。
- 在PYP教学理念的支持下,项目内的中文和文学课程会融合中国国内课程体系并使用公立学校教学中用到的中文教材,确保学生接收到更全面的双语教育。



SIS中文双语项目 将于2022至2023学年开放 并接收一至五年级的学生。